

## **The 2017 edition of the International Chronometry Competition has been postponed.**

In a meeting on June 2, 2016, the Committee of the International Chronometry Competition decided to postpone the 2017 edition of the competition.

It has been observed that, in its current form, the competition has not been receiving the support of the majority of watch companies. The committee has therefore decided to re-evaluate the overall concept. The President of the Competition consulted numerous personalities from the watchmaking world, representing brands, manufacturers, specialised press, collectors and associations in the sector.

Several options were proposed in order to improve the format of the contest, but none reached unanimity within the committee. Its members – all volunteers and watch enthusiasts – aspire above all to promote the values of watchmaking excellence, accuracy, reliability, expertise, know-how, innovation and tradition. They strive to promote watchmaking excellence and innovation; both for and with the watch manufacturers!

The decision to postpone the 2017 edition was the one that was required and gives the association some time for reflection in order to undertake a deep restructuring of the competition. A dedicated “think-tank” will be created, composed of representatives of all watchmaking circles. Its task will be to create a competition which will promote innovation and excellence while uniting the world of watchmaking.

See you in 2018!

## **Report de l'édition 2017 du Concours international de chronométrie**

Réunis en séance de comité le jeudi 2 juin au soir, les membres de l'Association du Concours international de chronométrie ont pris la décision de reporter l'édition 2017 du Concours.

Constatant que dans sa forme actuelle le Concours ne recueillait pas l'adhésion d'une majorité des entreprises horlogères, le comité a cherché de nouvelles pistes. Le président du Concours a consulté de nombreuses personnalités du monde horloger, représentant les marques, les manufactures, la presse spécialisée, les collectionneurs et les associations de la branche.

Plusieurs options étaient envisageables pour faire évoluer le Concours, mais aucune n'a pu réunir l'unanimité au sein du comité. Ses membres, tous bénévoles et passionnés d'horlogerie, aspirent avant tout à promouvoir les valeurs propres à l'horlogerie: excellence, précision, fiabilité, savoir-faire, bien facture, innovation, tradition. Ils souhaitent valoriser l'excellence et l'innovation horlogère avec et pour les horlogers!

La décision de reporter l'édition 2017 était celle qui s'imposait et l'association se donne ainsi le temps de la réflexion pour une refonte en profondeur du Concours. Une commission de réflexion sera créée, composée des représentants de tous les milieux horlogers. Elle aura comme cahier de charge de créer un concours horloger qui permette de promouvoir l'innovation et l'excellence et qui rassemble le monde horloger.

Rendez-vous en 2018!

Contact : Philippe Fischer, Président de l'Association du Concours international de chronométrie  
Tel: 0041 (0)32 720 09 00, email : philippe.fischer@concourschronometrie.org